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ΑΡΙΘΜ.ΠΡΩΤ: 2151 

Συζήτηση επί της υπ’ αριθµ. πρωτ. 10616/10-10-2014 αιτήσεως των ∆ηµοτικών 

Συµβούλων της ελάσσονος µειοψηφίας µε θέµα : «Αντιµετώπιση 

προβληµάτων των σχολείων του ∆ήµου Ζαγοράς -Μουρεσίου». 

 

∆ήµαρχος: Κουτσάφτης Παναγιώτης 

 

ΣΥΝΘΕΣΗ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

Πρόεδρος: Χιώτης ∆ηµήτριος  

Αντιπρόεδρος : Καµπούρης Νικόλαος  

Γραµµατέας: Κουτσελίνης Προκόπιος    

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ  

2. ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

3. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  

4.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

5. ΣΟΥΛ∆ΑΤΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

6.ΑΛΤΙΝΗΣ ΑΝΕΣΤΗΣ  

7.ΒΑΣΤΑΡ∆ΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

8. ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - ΜΑΡΙΝΟΣ  

9. ΚΑΟΥΝΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

10.ΡΕΠΑΝΙ∆ΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

11. ΤΣΕΛΕΠΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

12. ΣΑΜΑΡΑ ΜΑΡΙΑ  

13.ΜΠΡΙΖΗΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ  

14.ΛΑΣΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

15. ΚΑΤΣΙΦΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

16.ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 

17.ΤΣΑΠΡΑΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

18. ΚΟΥΡΕΛΑΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ                       

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

Κανείς  
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ:  

1.ΨΑΘΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ - ∆.Κ. ΖΑΓΟΡΑΣ  

2. ΧΙΩΤΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ -Τ.Κ. ΠΟΥΡΙΟΥ  

3. ΚΟΥΦΟΓΙΑΝΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - Τ.Κ. ΜΑΚΡΥΡΡΑΧΗΣ  

4. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ - Τ.Κ. ΑΝΗΛΙΟΥ  

5. ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ - Τ.Κ. ΑΓΙΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ  

6. ΜΑΜΟΥΡΗΣ  ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ - Τ.Κ. ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

7.  ΝΑΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ - Τ.Κ. ΤΣΑΓΚΑΡΑ∆ΑΣ  

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1.ΓΛΟΥΜΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ - Τ.Κ. ΚΙΣΣΟΥ  

2. ΝΑΝΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ - ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ Τ.Κ. ΞΟΥΡΥΧΤΙΟΥ.  

  

Σύµφωνα µε τη µε αριθµό πρωτ.1392/20-02-2015  έγγραφη πρόσκληση του  κ. 

Προέδρου, που επιδόθηκε κατά τα νόµιµα και τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010.  

Ο ∆ήµαρχος κ. Κουτσάφτης Παναγιώτης προσκλήθηκε νόµιµα, σύµφωνα µε το 

άρθρο 67 παρ. 6 του Ν. 3852/2010 και παρέστη στην συνεδρίαση. 

  

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  Α Π Ο Φ Α Σ Η Σ  

Από το πρακτικό της 2ηςΤακτικής Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του ∆ήµου 

Ζαγοράς- Μουρεσίου, που συνεδρίασε στην αίθουσα Συνεδριάσεων του ∆ήµου 

Ζαγοράς -Μουρεσίου,  στην Ζαγορά, την 27.02.2015, ηµέρα Παρασκευή και ώρα 

17:00 µ.µ.  

 

Ο επικεφαλής της ελάσσονος µειοψηφίας, ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. 

Τσαπράζης Βασίλειος, προσήλθε κατά την διάρκεια της συζήτησης του 2ου θέµατος 

εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος Κουρελάς Τριαντάφυλλος  προσήλθε κατά την 

διάρκεια της συζήτησης του 2ου θέµατος εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Το 7ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης, προτάθηκε και συζητήθηκε πριν το 6ο 

θέµα της  ηµερήσιας διάταξης. 

Το 10ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης, προτάθηκε και συζητήθηκε µετά το 6ο 

θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 

Το 16ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης, προτάθηκε και συζητήθηκε µετά το 14ο 

θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 

Οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι της ελάσσονος µειοψηφίας, κ. Τσαπράζης Βασίλειος 

και κ. Κουρελάς Τριαντάφυλλος, αποχώρησαν µετά το 10ο θέµα της ηµερήσιας 

διάταξης καταγγέλλοντας ότι δεν δόθηκε ο λόγος στον επικεφαλή της ελάσσονος 

µειοψηφίας, κ. Τσαπράζη Βασίλειο, στο 7ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης (το οποίο 

προτάθηκε και συζητήθηκε πριν το 6ο θέµα) αν και αυτό ζητήθηκε επανειληµµένως. 
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Σε απάντηση, ο κ. Πρόεδρος ανέφερε ότι, ο λόγος δίδεται σε κάθε δηµοτικό 

σύµβουλο και στους επικεφαλής των δηµοτικών παρατάξεων, σύµφωνα µε το νόµο 

και τον Κανονισµό Λειτουργίας του ∆ηµοτικού Συµβουλίου. 

Μετά την συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης, τέθηκε υπόψη 

του σώµατος και προς ενηµέρωση των ∆ηµοτικών Συµβούλων, η µε αριθµ. 1/2015 

απόφαση του Συµβουλίου της Τ.Κ. Τσαγκαράδας µε θέµα : «Συζήτηση και λήψη 

απόφασης για την εξαίρεση οικισµού Κοινότητας Τσαγκαράδας και υπαγωγή αυτής 

στους οικισµούς στους οποίους θα επιτρέπεται η εγκατάσταση µικρών µονάδων 

κτηνοτροφίας υπό προϋποθέσεις». 

Στη συνέχεια, η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας, κ. Σαµαρά Μαρία, 

ζήτησε διευκρινήσεις από τον κ. Πρόεδρο, για το λόγο που πραγµατοποιήθηκε 

Παρασκευή η συνεδρίαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου. Ανέφερε επίσης ότι, η 

συνεδρίαση συµπίπτει µε εκδήλωση του Γεωπονικού Συλλόγου Μαγνησίας, καθώς 

επίσης και µε ηµερίδα που διοργανώνεται από την Ε.Α.Π. Επιπλέον, ζήτησε 

διευκρινήσεις γιατί δεν ενηµερώθηκε το ∆ηµοτικό Συµβούλιο για µια τόσο σοβαρή 

εκδήλωση, την οποία διοργανώνει η Ε.Α.Π., στην οποία ο ∆ήµος µας είναι µέτοχος, 

γιατί δεν δόθηκε η πρέπουσα σηµασία στην συγκεκριµένη εκδήλωση και γιατί δεν 

δόθηκαν προσκλήσεις στους ∆ηµοτικούς Συµβούλους. 

Απαντώντας ο κ. ∆ήµαρχος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Όταν προγραµµατίστηκε η εκδήλωση της Ε.Α.Π., ήταν ήδη 

προγραµµατισµένη η συνεδρίαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου. Κακώς δεν εστάλησαν 

προσκλήσεις προς τους ∆ηµοτικούς Συµβούλους.  

Ο κ. Πρόεδρος του ∆.Σ., απαντώντας στην επικεφαλή της µείζονος 

µειοψηφίας, ανέφερε ότι, σύµφωνα µε τον Κανονισµό Λειτουργίας του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου, οι συνεδριάσεις του, γίνονται οποιαδήποτε ηµέρα κατά τις 

απογευµατινές ώρες και είναι στην διακριτική ευχέρεια του Προεδρείου να ορίσει την 

ηµεροµηνία της συνεδρίασης. Σε οκτώ (8) συνολικά συνεδριάσεις του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου, από την αρχή της θητείας του, είναι µόλις η δεύτερη συνεδρίαση που 

πραγµατοποιείται Παρασκευή. 

Στη συνέχεια, τέθηκαν υπόψη του σώµατος, γραπτές ερωτήσεις της 

επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας, κ. Σαµαρά Μαρίας, οι οποίες έχουν ως 

παρακάτω: 

1.Ποιά είναι η πορεία και η εξέλιξη υλοποίησης του έργου «Κατασκευή δικτύων 

ακαθάρτων υδάτων και εγκαταστάσεων επεξεργασίας και διάθεσης λυµάτων των 

οικισµών Αγίας Παρασκευής Τσαγκαράδας, Αγίας Μαρίνας Κισσού και των οικισµών 

του παραλιακού µετώπου (Άγιος Ιωάννης, Παπά Νερό, Νταµούχαρη) του ∆ήµου 

Ζαγοράς - Μουρεσίου», µε κωδικό ΟΠΣ 346623 στο Ε.Π.ΠΕΡ.Α.Α. συνολικού 

προϋπολογισµού 9.974.674,57 Ευρώ συµπεριλαµβανοµένου Φ.Π.Α. 

2.Ποιά είναι η πορεία και η εξέλιξη υλοποίησης του έργου «Αποχέτευση και 

εγκατάσταση µονάδων επεξεργασίας λυµάτων Ζαγοράς», µε κωδικό ΟΠΣ 349394 
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στο Ε.Π.ΠΕΡ.Α.Α. συνολικού προϋπολογισµού 8.160.850,69 Ευρώ 

συµπεριλαµβανοµένου του Φ.Π.Α. 

3.Σε ποιο στάδιο βρίσκεται το έργο «Ανάπλαση Πλατείας Αγίας Παρασκευής» στην 

Τοπική Κοινότητα Τσαγκαράδας, του ∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, προϋπολογισµού 

218.500,00 Ευρώ, συµπεριλαµβανοµένου του Φ.Π.Α., µε χρηµατοδότηση από το 

ΕΣΠΑ. 

Ο κ. Πρόεδρος, ενηµέρωσε ότι τα συγκεκριµένα ερωτήµατα θ’ απαντηθούν σε 

επόµενη συνεδρίαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου. 

Στη συνέχεια, ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος της µείζονος µειοψηφίας, κ. Λάσκος 

Κωνσταντίνος, έθεσε υπόψη του σώµατος τα παρακάτω: 

Ενηµερώθηκα ότι πραγµατοποιήθηκε συνεδρίαση του Περιφερειακού 

Συµβουλίου την προηγούµενη Πέµπτη. Μεταξύ των θεµάτων της συνεδρίασης ήταν 

και η αδειοδότηση κεραίας κινητής τηλεφωνίας στην Τ.Κ. Ανηλίου. Υπήρχε όµως 

προηγουµένως αρνητική απόφαση του Συµβουλίου της Τ.Κ. Ανηλίου, καθώς και 

αρνητική απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου επί του θέµατος. Εφόσον δεν 

λαµβάνουν υπόψη τις αποφάσεις της Τοπικής Κοινότητας και του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου, τότε γιατί ζητούν να γνωµοδοτήσουµε; 

Απαντώντας, ο Αντιδήµαρχος κ. Κοντογιώργος Απόστολος, ανέφερε τα 

παρακάτω: 

Η συζήτηση του συγκεκριµένου θέµατος στο Περιφερειακό Συµβούλιο 

αναβλήθηκε, όµως θα επανέλθει. Παρακολουθούµε το θέµα και θα παρέµβουµε αν 

και όποτε χρειαστεί.  

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης.  

Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε η ∆ηµοτική Υπάλληλος κ. Τσόγκα Αικατερίνη 

για την τήρηση των πρακτικών.  

  

ΘΕΜΑ : 6ο
 

Συζήτηση επί της υπ’ αριθµ. πρωτ. 10616/10 - 10-2014 αιτήσεως των ∆ηµοτικών 

Συµβούλων της ελάσσονος µειοψηφίας µε θέµα : «Αντιµετώπιση προβληµάτων των 

σχολείων του ∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου». 

(Στη συνεδρίαση, παραβρέθηκε και η Πρόεδρος του Συλλόγου Γονέων ∆ηµοτικού 

Σχολείου Ζαγοράς και µέλος του συλλόγου Γονέων & Κηδεµόνων Λυκείου Ζαγοράς). 

 

Ο κ. Πρόεδρος, έθεσε υπόψη του σώµατος την υπ’ αριθµ. πρωτ. 10616/10 - 

10-2014 αίτηση των ∆ηµοτικών Συµβούλων της ελάσσονος µειοψηφίας, κ. Τσαπράζη 

Βασίλειου και Κουρελά Τριαντάφυλλου, µε θέµα : «Αντιµετώπιση προβληµάτων των 

σχολείων του ∆ήµου Ζαγοράς -Μουρεσίου», η οποία έχει ως εξής : 

************************* 

Κύριε Πρόεδρε. 
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Ένα µήνα µετά την έναρξη των µαθηµάτων των σχολείων της περιοχής µας, 

τα προβλήµατα παραµένουν και οξύνονται σε όλα τα δηµοτικά γυµνάσια και λύκεια 

της περιοχής µας. 

Τα Γυµνάσια και Λύκεια Ζαγοράς και Τσαγκαράδας, 1 µήνα µετά την έναρξη 

των µαθηµάτων υπολειτουργούν και δεν µπορούν να δώσουν πλήρες ωράριο 

διδασκαλίας στις τάξεις. Απαιτείται η στελέχωση µε καθηγητές βασικών ειδικοτήτων, 

όπως φυσικών, χηµικών, φιλολόγων, πληροφορικής. Λείπουν βασικά βιβλία 

µαθητών. 

Οι µαθητές του Γυµνασίου - Λυκείου της Ζαγοράς, προχώρησαν ήδη σε 

κατάληψη του κτιρίου για τα παραπάνω αιτήµατα. Από τη µεριά του ο ∆ήµος δεν έχει 

προβεί σε καµιά ενέργεια. 

Επίσης τα δηµοτικά σχολεία συνεχώς υποβαθµίζονται.  

Τα χωριά των οποίων τα δηµοτικά σχολεία υποβαθµίζονται είναι στην 

παρούσα φάση της Ζαγοράς, όπου το σχολείο από 8θέσιο γίνεται 6θέσιο, του 

Ανηλίου από 5θέσιο σε 4θέσιο, της Μακρυράχης από 3θέσιο σε 2θέσιο και το 

νηπιαγωγείο Μακρυράχης από 2θέσιο σε µονοθέσιο. Πρόκειται για χωριά, πλούσια 

σε κοινωνική και πολιτιστική ζωή µε αγωνιστικές παραδόσεις. 

Η υποβάθµιση των σχολείων µας δηµοτικών - γυµνασίων και λυκείων 

αποτελεί χτύπηµα στην εκπαιδευτική διαδικασία, στην ανάγκη των νέων ανθρώπων 

για ολόπλευρη µόρφωση. 

Η συγκυβέρνηση αδιαφορεί πλήρως για τις επιπτώσεις που θα έχει η 

υποβάθµιση στην κοινωνική ζωή του ∆ήµου Ζαγοράς -Μουρεσίου. Ειδικότερα για την 

ερήµωση των χωριών µε την αποµάκρυνση των σχολείων από αυτά, για τις 

δυσκολίες που αντιµετωπίζουν τα νέα ζευγάρια, για την ενίσχυση του αποκλεισµού 

των παιδιών των αγροτών από την εκπαιδευτική διαδικασία. 

Αυτόν το σκοπό υπηρετεί η λεγόµενη αξιολόγηση των σχολικών µονάδων και 

των εκπαιδευτικών που επιχειρεί η ΕΕ µε την κυβέρνηση: Την υποβάθµιση και τη 

συρρίκνωση της ∆ηµόσιας Παιδείας, την αλλοίωση του χαρακτήρα της και την 

προώθηση σχολείων διαφοροποιηµένων από περιοχή σε περιοχή, σχολείων της 

ηµιµάθειας, της κινητικότητας εκπαιδευτικών και µαθητών. Σχολείων που θα 

επικρατεί ο «χορηγός»και η χρηµατοδότηση από τους γονείς! 

Σε αυτή τη συγκυρία αποτελεί πρόκληση η επίσκεψη του υπουργού Παιδείας 

στο ∆ήµο µας και συγκεκριµένα στη Ζαγορά, στο δηµοτικό σχολείο. Ο υπουργός 

αφού ήταν κρυµµένος επί δίωρο στο Καράβωµα, όχι για να δει τα προβλήµατα που 

αντιµετωπίζουν τα σχολεία του ∆ήµου µας, αλλά για να ρίξει στάχτη στα µάτια των 

αγροτών και εργαζοµένων της περιοχής µας. Γι αυτό και δεν επέλεξε να κατευθυνθεί 

στα Σχολεία της Τσαγκαράδας όπως είχε ανακοινώσει η ιστοσελίδα του Υπουργείου 

του, αλλά προτίµησε να παίξει κρυφτούλι από τα προβλήµατα που αντιµετωπίζουµε.  
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Στην επίσκεψη του αυτή προκαλεί ο ∆ήµαρχος Ζαγοράς -Μουρεσίου και η 

∆ηµοτική Αρχή που επεδίωξε να του παρέχει κάλυψη αδιαφορώντας να του εκφράσει 

τα προβλήµατα των σχολείων της περιοχής µας. 

Η υποβάθµιση των σχολικών µονάδων που αποφάσισε η συγκυβέρνηση Ν∆ 

ΠΑΣΟΚ µε τις ευλογίες της ΕΕ και τη στήριξη της ∆ηµοτικής Αρχής αφορά πρώτα και 

κύρια τους εργαζόµενους, τους αγρότες, τα νέα ζευγάρια! ∆εν µπορεί να µας αφήσει 

να µείνουµε µε σταυρωµένα τα χέρια και να περιµένουµε κρυψίνους σωτήρες. 

Καλούµε σε συντονισµένο αγώνα τους συλλόγους της περιοχής µας ώστε να 

µην περάσουν οι υποβαθµίσεις των σχολείων. Με αγωνιστικές αποφάσεις να 

καταδικάσουν την ολοένα και µεγαλύτερη επίθεση στα δικαιώµατά µας. Η 

υποβάθµιση της παιδείας και της εκπαιδευτικής διαδικασίας είναι θέµα που πρέπει 

να απασχολήσει κάθε γονιό, δάσκαλο και µαθητή. 

Ούτε βήµα πίσω από την διεκδίκηση των σύγχρονων λαϊκών αναγκών! 

************************* 

Oεπικεφαλής της ελάσσονος µειοψηφίας, κ. Τσαπράζης Βασίλειος, ανέφερε 

τα παρακάτω: 

∆εν υπάρχουν ίσες ευκαιρίες για τα παιδιά του ∆ήµου µας και τα παιδιά των 

αστικών κέντρων. ∆εν έχουν λυθεί τα θέµατα που αφορούν την κτιριακή υποδοµή 

των σχολείων µας. Τη θέρµανση, την αλλαγή των κουφωµάτων, την κατάσταση των 

Η/Υ, την έλλειψη βιβλιοθηκάριου στην Βιβλιοθήκη του Γυµνασίου Τσαγκαράδας. Το 

Ενιαίο ∆ηµοτικό Σχολείο στο Ανήλιο θα υποβαθµιστεί. Η κατάσταση της αποχέτευσης 

του ∆ηµοτικού Σχολείου Ζαγοράς. Η έλλειψη παιδικής χαράς στο Νηπιαγωγείο της 

Περαχώρας. Η έλλειψη παιδιάτρου στο Κέντρο Υγείας Ζαγοράς, ο οποίος θα 

µπορούσε να επισκέπτεται τα σχολεία της περιοχής µας. 

Στη συνέχεια, ανέλυσε τα προβλήµατα της κτιριακής υποδοµής των σχολείων 

του ∆ήµου τα οποία έχουν ως παρακάτω: 

1. Γυµνάσιο - Λύκειο Ζαγοράς: 

• Πρόβληµα θέρµανσης - ενεργειακής αναβάθµισης κτιρίου  

• Εισροή νερών βρόχινων από κουφώµατα 

• Επισκευή αρµού µεταξύ παλαιού - νέου κτηρίου  

• Φωτοτυπικό Γυµνασίου 

• Αντικατάσταση 10-11 υπολογιστών του υπολογιστικού κέντρου 

• Σπασµένη θύρα στο χώρο υπογείου 

2. Γυµνάσιο - Λύκειο Τσαγκαράδας : 

• Το κυλικείο δεν λειτουργεί 

• Βιβλιοθηκάριο , υπεύθυνο για την πλούσια βιβλιοθήκη του σχολείου 

3.∆ηµοτικό Σχολείο Ανηλίου: 

• Υποβάθµιση σχολείου σε 4θέσιο & 3θέσιο από 2015-2016 

• Ενεργειακή αναβάθµιση του κτιρίου 
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• Α΄ και Β΄ ∆ηµοτικού κάνει 4ωρο δύο φορές την εβδοµάδα (Πέµπτη και 

Παρασκευή) 

• Επισκευή - αντικατάσταση ξύλινων κάγκελων  

4. ∆ηµοτικό Σχολείο Ζαγοράς: 

• Αποχέτευση - πρόβληµα  ∆ηµόσιας Υγείας 

• Χάνδακας  οµβρίων που εκβάλλει στο υπόγειο του σχολείου 

• Εισροές όµβριων από τα κουφώµατα (σε όλα τα παράθυρα υπάρχουν 

σακούλες) 

• Ζήτηµα θέρµανσης  

• Το δωµάτιο των καθαριστριών µυρίζει µούχλα 

• Τι γίνεται µε τους υπολογιστές τους οποίους υποσχέθηκε ο κ. Λοβέρδος. 

• Το γκρεµισµένο πεζουλάκι άνωθεν του καλντεριµιού στο Τουριστικό, αποτελεί 

κίνδυνο για το ∆ηµοτικό Σχολείο. 

5. Νηπιαγωγείο Ζαγοράς: 

• Επισκευή και ανακατασκευή παιδικής χαράς 

• Κάδος σκουπιδιών και κάδος ανακύκλωσης 

• Συντήρηση του κήπου 

• Συντήρηση των υδραυλικών εγκαταστάσεων 

• ∆ιαµόρφωση εδάφους (ταρτάν) 

• Ύπαρξη δύο ανεκµετάλλευτων πιάνων 

6. Νηπιαγωγείο Κισσού: 

• Σπασµένος Σωλήνας 

 

Ο Αντιδήµαρχος, κ. Κοντογιώργος Απόστολος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Όσον αφορά την υποβάθµιση των σχολείων το θέµα αφορά τα σχολεία 

Μακρυράχης και Πουρίου. Τα τοπικά τους συµβούλια αποφάσισαν οµόφωνα να µην 

γίνει καµιά µεταβολή για φέτος. Αυτό λοιπόν προτείνουµε κι εµείς. Σχετικά µε τα 

προβλήµατα των σχολείων τα οποία αναφέρονται αναλυτικά στο έγγραφο της 

ελάσσονος µειοψηφίας, έγιναν πολλές αλλαγές στα σχολεία οι οποίες βελτίωσαν την 

κατάστασή τους έως το 2010. Από τότε όµως οι χρηµατοδοτήσεις µειώθηκαν κατά 

πολύ. Αν για τα προβλήµατα των σχολείων δεν έχουν ενηµερωθεί οι Πρόεδροι των 

Σχολικών Επιτροπών, την ευθύνη την έχουν οι ∆ιευθυντές των σχολείων. Η πολιτική 

µας στο θέµα της µεταφοράς των µαθητών είχε αποτέλεσµα χωρίς να επιβαρυνθεί ο 

∆ήµος. 

Ο Πρόεδρος της Σχολικής Επιτροπής Β/θµιας Εκπαίδευσης του ∆ήµου, κ. 

Βασταρδής Κωνσταντίνος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Πότε δόθηκαν από τους ∆ιευθυντές των σχολείων τα προβλήµατα στην 

ελάσσονα µειοψηφία; Σαν Σχολικές Επιτροπές µιλάµε συνεχώς µε τους ∆ιευθυντές 
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των σχολείων, είµαστε ενήµεροι για τα προβλήµατα και προσπαθούµε να τα 

αντιµετωπίσουµε και να τα λύσουµε. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος της µείζονος µειοψηφίας, κ. Καµπούρης Νικόλαος, 

ζήτησε διευκρινήσεις σχετικά µε το κυλικείο Τσαγκαράδας και αν µπορεί να 

λειτουργήσει µε τις προδιαγραφές τις οποίες διαθέτει. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος και Πρόεδρος της Σχολικής Επιτροπής Α/θµιας 

Εκπαίδευσης, κ. Σουλδάτος Απόστολος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Όσον αφορά τις µεταβολές των σχολικών µονάδων, δεν τίθεται κανένα θέµα 

υποβάθµισης του Ενιαίου ∆ηµοτικού Σχολείου στο Ανήλιο. Σχετικά µε τα 

προβλήµατα τα οποία µας παρουσίασε η ελάσσονα µειοψηφία θα φροντίσουµε και 

θα προσπαθήσουµε για την ενεργειακή αναβάθµιση των σχολείων, την 

αντικατάσταση των κουφωµάτων και την θέρµανση. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος, κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος, ανέφερε τα 

παρακάτω: 

Χαιρετίζω την προσπάθεια της «Λαϊκής Συσπείρωσης» που κατέγραψε τα 

προβλήµατα των σχολείων της περιοχής µας. ∆υστυχώς όµως, στο Πουρί δεν 

πρόλαβε να έρθει. Θα µιλήσω σχετικά µε το ∆ηµοτικό Σχολείο Πουρίου. Υπάρχει 

πρόβληµα µε τα κουφώµατα. Η κεντρική πόρτα είναι σπασµένη. Η παιδική χαρά 

χρειάζεται συντήρηση για να πληροί τις προϋποθέσεις. Ζητάµε να µπει πετρέλαιο και 

στον λέβητα στο χώρο που κάνουν γυµναστική τα παιδιά. Ζητάµε internet. Να γίνει 

περιµετρικός φωτισµός του σχολείου. Η ελλιπής διαγράµµιση του επαρχιακού οδικού 

δικτύου δηµιουργεί πρόβληµα στην µετακίνηση των µαθητών. Να πιεστεί η 

Περιφέρεια & να αναλάβει την ευθύνη σε περίπτωση ατυχήµατος. Πόσο συχνά 

συνεδριάζουν οι σχολικές επιτροπές; Ήρθαν χρήµατα για την συντήρηση των 

σχολικών µονάδων; Θα πρέπει να συνοδεύεται η απόφαση του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου µε αιτήµατα των συλλόγων για αναβάθµιση των σχολείων, όσον αφορά 

τις µεταβολές των σχολικών µονάδων. 

Ο επικεφαλής της ελάσσονος µειοψηφίας κ. Τσαπράζης Βασίλειος ανέφερε τα 

παρακάτω: 

Η πρότασή µας είναι να λυθούν άµεσα τα προβλήµατα τα οποία 

παρουσιάζονται στις σχολικές µονάδες του ∆ήµου και όσον αφορά τις µεταβολές 

τους , να γίνει 10θέσιο το ∆ηµοτικό Σχολείο Ζαγοράς , 6/θέσιο το Ενιαίο ∆ηµοτικό 

Σχολείο Ανηλίου- Αγίου ∆ηµητρίου – Κισσού και κανένα άλλο σχολείο να µη είναι 

κάτω από 3/θέσιο. 

Ο κ. ∆ήµαρχος ανέφερε τα παρακάτω: 

Εδώ φαίνεται ο ρόλος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου. Το θέµα της Παιδείας είναι 

πολιτικό και η ελάσσονα µειοψηφία το έθεσε σωστά. Πιο παλιά η Τοπική 

Αυτοδιοίκηση είχε άποψη για την Παιδεία. Εµείς µπορούµε µόνο να διατυπώσουµε 

µια άποψη και να την καταθέσουµε. Πρέπει να διεκδικήσουµε τον χαρακτηρισµό του 

ορεινού ∆ήµου και για την Παιδεία. Αν δεν γίνει παρέµβαση τα µεγάλα δηµόσια 
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κτήρια της περιοχής µας να πάνε εκτός Προεδρικού ∆ιατάγµατος ώστε να 

µπορέσουν να χρησιµοποιηθούν άλλα υλικά, δε θα λυθεί το θέµα των κτιριακών 

προβληµάτων που παρουσιάζονται κατά καιρούς στα σχολεία µας. Μιλήσαµε σήµερα 

µε τον ∆ήµο Ρ. Φεραίου για την προγραµµατική συµφωνία για την ενεργειακή 

αναβάθµιση. Λαµβάνουµε υπόψη τα προβλήµατα τα οποία µας παρέθεσε η 

ελάσσονα µειοψηφία και θα γίνει προσπάθεια να αντιµετωπιστούν άµεσα, όσα 

βέβαια δεν έχουν ήδη επιλυθεί µε παρεµβάσεις από µέρους του ∆ήµου και των 

σχολικών επιτροπών.  

Στη συνέχεια, ο κ. Πρόεδρος, κάλεσε το Σώµα σε ονοµαστική ψηφοφορία 

προκειµένου να αποφασίσει επί του θέµατος.  

Υπέρ της πρότασης του κ. ∆ηµάρχου, ψήφισαν δεκαέξι (16) ∆ηµοτικοί 

Σύµβουλοι, ήτοι: 

Η Αντιδήµαρχος κ. Χριστοδούλου Γεωργία, ο Αντιδήµαρχος κ. Κοντογιώργος 

Απόστολος, ο Αντιδήµαρχος κ. Γαρυφάλλου Αναστάσιος, ο Αντιδήµαρχος κ. 

Μαργαρίτης Κωνσταντίνος,ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Χιώτης 

∆ηµήτριος  και οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι : κ. Σουλδάτος Απόστολος, κ. Χιώτης 

∆ηµήτριος – Μαρίνος ,κ. Βασταρδής Κων/νος, κ. Καουνάς Βασίλειος ,κ. Ρεπανίδης 

Βασίλειος, κ. Κουτσελίνης Προκόπιος, κ.  Σαµαρά Μαρία, κ. Μπρίζης Θεόδωρος, κ. 

Λάσκος Κων/νος, κ. Ευαγγέλου Νικόλαος και  ο Αντιπρόεδρος κ. Καµπούρης 

Νικόλαος. 

Επίσης υπέρ της πρότασης του κ. ∆ηµάρχου,  ψήφισαν πέντε (5) Πρόεδροι 

∆ηµοτικής & Τοπικών Κοινοτήτων, ήτοι: 

Ο Πρόεδρος της ∆.Κ. Ζαγοράς κ. Ψαθάς Γεώργιος, ο Πρόεδρος της Τ.Κ. 

Μακρυράχης κ. Κουφογιάννης ∆ηµήτριος, ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Πουρίου κ. Χιώτης 

Νικολάος, ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Μούρεσι κ. Μαµούρης Ευάγγελος και ο Πρόεδρος 

της Τ.Κ. Τσαγκαράδας κ. Νάνος Παναγιώτης. 

 

Υπέρ της πρότασης του επικεφαλή της ελάσσονος µειοψηφίας κ. Τσαπράζη 

Βασίλειου ψήφισαν τρεις (3) ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι ήτοι: 

Ο επικεφαλής της ελάσσονος µειοψηφίας κ. Τσαπράζης Βασίλειος ,ο  κ. Κουρελάς 

Τριαντάφυλλος και ο κ. Κατσιφός Απόστολος . 

 

Οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι της πλειοψηφίας, κ. Αλτίνης  Ανέστης και κ. 

Τσελεπής Απόστολος και οι Πρόεδροι της Τ.Κ. Αγίου ∆ηµητρίου κ. Χριστοδούλου 

Αλέξανδρος και Τ.Κ. Ανηλίου κ. Μαργαρίτης Στέφανος, απουσίαζαν κατά τη διάρκεια 

της συζήτησης του θέµατος. 

 

 Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο, αφού έλαβε υπόψη :  

• Την υπ’ αριθµ. πρωτ. 10616/10-10-2014 αίτηση των ∆ηµοτικών Συµβούλων 

της ελάσσονος µειοψηφίας 
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• Τ’ αποτελέσµατα της ονοµαστικής ψηφοφορίας  

• Τις διάφορες τοποθετήσεις    

• και µετά από διαλογική συζήτηση  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

 

Κάνει δεκτή την ενηµέρωση σχετικά µε τα προβλήµατα των σχολικών 

µονάδων του ∆ήµου, όπως παρουσιάστηκαν από την ελάσσονα µειοψηφία και 

αναφέρονται στην υπ’ αριθµ. πρωτ. 10616/10 - 10-2014 αίτηση των ∆ηµοτικών 

Συµβούλων της. Τα προβλήµατα αυτά θα γίνει προσπάθεια να αντιµετωπιστούν 

άµεσα, όσα βέβαια δεν έχουν ήδη επιλυθεί µε παρεµβάσεις από µέρους του ∆ήµου 

και των σχολικών επιτροπών.  

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθµό 38/2015.  

Αφού αναγνώσθηκε και συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, υπογράφεται ως 

εξής:  

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.               ΤΑ ΜΕΛΗ  

(ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ)  

                                       ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  

Ζαγορά,19.03.2015  

O ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΖΑΓΟΡΑΣ – ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ 

 

                                           ΚΟΥΤΣΑΦΤΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ     
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